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Abstract (en)
The fluctuations in cross-section of the slivers (2) produced are recorded by means of a sensor (1) and quality parameters are derived therefrom,
one of the latter being formed by mass non-uniformity. These measurement signals (MS) are compared with a first limit value for deviations from the
desired weight of the monitored sliver (2), which is formed as a product of the mass non-uniformity and selectable limit-value factor. Any exceeding of
the first limit value is interpreted as the presence of a thick place (DS). <IMAGE>

Abstract (de)
Es werden die Querschnittsschwankungen der produzierten Bänder (2) mit einem Sensor (1) erfasst und daraus werden Qualitätsparameter
abgeleitet von denen einer durch die Massenungleichmässigkeit gebildet ist. Diese Messignale (MS) werden mit einem ersten Grenzwert für
Abweichungen vom Sollgewicht des überwachten Bandes (2) verglichen, der als Produkt aus der Massenungleichmässigkeit und einem wählbaren
Grenzwertfaktor gebildet wird. Jede Ueberschreitung des ersten Grenzwerts wird als Vorhandensein einer Dickstelle (DS) interpretiert. <IMAGE>
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